
 

RØMSKOG KOMMUNE 
 

 

 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Brukerråd 
Møtested: Kommunehuset 
Møtedato: 05.09.2019 
Tidspunkt: 15:30 – 16:25 
 
Funksjon  Navn     Forfall Møtt for  
Medlem       Jørn Ola Trandem   

Medlem       Kari Pettersen   

Medlem       Nils Nilssen            FO  

Medlem       Anita Buer   

Medlem       Eva Taraldrud   

Varamedlem       Johs Ramberg            FO          Nils Nilssen 

Varamedlem       Trygve Ekeheien           Nils Nilssen 

Følgende fra administrasjonen møtte: 
Oppvekstleder, sekretær Tone Bergquist og Prosjektleder møtte på sak 9/19 
Behandlede saker: 8/19-9/19 
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Saksliste 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
 Innhold  
PS 8/19 19/309   
 INNSPILL TIL NYE NAV AURSKOG-HØLAND  

 

PS 9/19 19/301   
 ENGEHAGET OMSORGSBOLIGER  
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8/19   
INNSPILL TIL NYE NAV AURSKOG-HØLAND  
 
 
RÅDMANNENS INNSTILLING: 
Saken legges frem uten innstilling. 
 
 
BEHANDLING: 
Brukerrådet forventer at tjenestene blir bedre for brukerne, jfr. intensjonsavtalen. Vi er vant til 
åpenhet og tilgjengelighet, vi vet at det er langt kortere åpningstid i Aurskog-Høland enn på 
Rømskog. Viktig med informasjon ut til brukerne, vi ønsker at det kommer et skriv i 
Rømsjingen. Informasjonen må inneholde hvilke tjenester NAV lokalt har, og lokaliteter og 
åpningstider. Ventesonen i dag er ikke optimal. Brukeren skal så langt det lar seg gjøre 
forholde seg til en saksbehandler. Vi ønsker kort ventetid for å få en time. 
Vi ønsker NAV lykke til med sammenslåingen. 
 
BRUKERRÅDETS VEDTAK: 
Brukerrådet forventer at tjenestene blir bedre for brukerne, jfr. intensjonsavtalen. Vi er vant til 
åpenhet og tilgjengelighet, vi vet at det er langt kortere åpningstid i Aurskog-Høland enn på 
Rømskog. Viktig med informasjon ut til brukerne, vi ønsker at det kommer et skriv i 
Rømsjingen. Informasjonen må inneholde hvilke tjenester NAV lokalt har, og lokaliteter og 
åpningstider. Ventesonen i dag er ikke optimal. Brukeren skal så langt det lar seg gjøre 
forholde seg til en saksbehandler. Vi ønsker kort ventetid for å få en time. 
 
 
 
9/19   
ENGEHAGET OMSORGSBOLIGER  
 
 
RÅDMANNENS INNSTILLING: 
Tiltaket 307 Engehaget omsorgsboliger gjennomføres med en ramme på kr 31 171 000 eks 
mva. Tiltaket finansieres ved å omdisponere midlene i gjeldende økonomiplan fra Tiltak 511 
Rehabilitering av låven Kurøen bygdetun og statlige tilskudd, til sammen kr 31 171 000 eks 
mva.  
 
 
BEHANDLING: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 
BRUKERRÅDETS INNSTILLING: 
Tiltaket 307 Engehaget omsorgsboliger gjennomføres med en ramme på kr 31 171 000 eks 
mva. Tiltaket finansieres ved å omdisponere midlene i gjeldende økonomiplan fra Tiltak 511 
Rehabilitering av låven Kurøen bygdetun og statlige tilskudd, til sammen kr 31 171 000 eks 
mva.  
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